
Schriftelijke vragen

Datum: Donderdag 26 november 2020

Aan het college van B&W

Onderwerp: Afval  

Beste wethouder Van Dongen,
 
Op 17 november hebben we als raad gesproken over het rekenkamerrapport Effectiviteit, 
efficiëntie en governance van de afvalinzameling in Zwijndrecht. Daar zijn veel vragen 
gesteld en opmerkingen gemaakt. U heeft deze vergadering meegeluisterd en hebt deze 
opmerkingen en vragen gehoord. Afgelopen dinsdag spraken we elkaar weer rondom het 
afvalbeleid in een oriëntatieavond. U gaf toen in het begin van de vergadering aan dat u de 
vragen/opmerkingen hebt gehoord en dat raadsleden zich goed hadden voorbereid op dat 
rapport en op de bespreking daarvan. U heeft daarvan de opmerkingen genoteerd en 
daarvan aantekeningen gemaakt. U spreekt uw erkenning uit over de punten die zijn 
ingebracht. Daar zijn we blij mee. Ook tijdens de oriëntatieavond zijn veel vragen gesteld 
over de afvalinzameling door de verschillende partijen. Wij hebben daarom de volgende 
vraag.
 
Graag krijgen wij voor de volgende behandeling van dit dossier een schriftelijk antwoord op 
alle gestelde vragen in de beide bijeenkomsten en krijgen wij een schriftelijke reactie op alle 
opmerkingen die zijn gemaakt. Deze schriftelijke reactie kan dan voor ons onderdeel 
uitmaken van de volgende beraadslaging. Dit is een groot en complex dossier, zoals u ook 
zelf zei, en daarom vinden wij het van belang dat een goede vastlegging en dossieropbouw 
plaatsvind. We zien de beantwoording graag op zo kort mogelijke termijn tegemoet.  
 
Tevens kondigen wij hierbij aan dat er nog schriftelijke vragen gesteld zullen gaan worden 
rondom diftar en de rol van HVC in dat traject.
 
Met vriendelijke groet,

Andries van Gemerden
Fractievoorzitter ChristenUnie-SGP Zwijndrecht
Drechtraadslid SGP-ChristenUnie




